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SLOVENSKÁ TECHNICKÁ UNIVERZITA V BRATISLAVE 
 

ZÁPIS č. 8/2021 
zo zasadnutia Kolégia rektora STU zo dňa 25.10.2021 

 
PRÍTOMNÍ:   Dr. h. c. Prof. h. c. Prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík, prof. Ing. Marián Peciar, PhD., Mgr. Rastislav Igliar, prof. 

Ing. arch. Ľubica Vitková, PhD., prof. Ing. František Uherek, PhD., prof. Ing. Alojz Kopáčik, PhD., doc. Ing. 
Mikuláš Bittera, PhD., prof. Ing. Štefan Stanko, PhD., Ing. Lukáš Šoltés, PhD., prof. Ing. Peter Šugár, CSc., 
prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., prof. Ing. arch. Pavel Gregor, PhD., prof. Dr. Ing. Miloš Oravec, Dr.h.c. prof. Ing. 
Ľubomír Šooš, PhD., prof. Ing. Stanislav Unčík, PhD., doc. Ing. Marián Zajko, PhD., doc. Ing. Anna Ujhelyiová, 
CSc. 

 
TRVALE PRIZVANÍ:   prof. Ing. Ján Híveš, PhD., doc. Ing. Peter Makýš, PhD., Ing. Marián Ďurkovič, Ing. Juraj Rybanský 
 
PROGRAM:   

 
1. Otvorenie 
2. Aktuálne otázky STU v súvislosti s COVID-19 - ústna informácia 
3. Vnútorný systém manažérstva kvality - ústna informácia 
4. Správa o činnosti Účelového zariadenia Študentské domovy a jedálne ÚZ ŠDaJ STU v Bratislave za I. polrok 2021  
5. Správa o činnosti Archívu STU za 1. polrok 2021 
6. Správa o činnosti ÚZ STU Gabčíkovo za 1. polrok 2021 
7. Kontrola úloh  
8. Dekréty a ocenenia STU  
9. Aktuálna situácia v príprave účasti STU na veľtrhoch 2021/2022 
10. Memorandum o spolupráci STU s OZ AMAVET  
11. Rôzne 
 11.01 Použitie vlastných finančných prostriedkov STU na úhradu kapitálových výdavkov projektu ACCORD 
 

K BODU 1:  Otvorenie 
 
V úvode rokovania rektor privítal členov kolégia rektora a prizvaných hostí na rokovaní. 
Zároveň informoval, že dňa 31.10.2021 končia vo funkcii prorektorov pán profesor Kopáčik a pán profesor Uherek. V tejto súvislosti im 
poďakoval za vykonanú prácu v prospech STU. Konštatoval, že aj počas zložitého obdobia obaja páni úspešne participovali na celej rade 
úloh. Záverom im zaželal veľa zdravia a tvorivých úspechov. 
Následne informoval prítomných o programe 8. zasadnutia Kolégia rektora STU v roku 2021.  
 
UZNESENIE: 8.1/2021-KR 
Kolégium rektora STU súhlasí s programom 8. zasadnutia Kolégia rektora STU. 
 
K BODU 2:  Aktuálne otázky STU v súvislosti s COVID-19 - ústna informácia 
 
Rektor konštatoval, že všetky okresy v rámci BA sa aj naďalej nachádzajú v oranžovej farbe COVID automatu, primárne vďaka vysokej 
zaočkovanosti ľudí nad 55 rokov. V tejto fáze pravdepodobne zotrvá situácia minimálne ďalší týždeň. 
 
V rámci krátkej diskusie doc. Bittera doplnil aktuálne informácie k epidemiologickej situácii ochorenia COVID-19 na STU: 
 

Celkový počet všetkých potvrdených aktívnych prípadov ochorenia COVID-19   u 
študentov VŠ  

2 

Celkový počet všetkých potvrdených aktívnych prípadov ochorenia COVID-19   u 
zamestnancov VŠ  

0 
 

Celkový počet všetkých podozrivých prípadov (označených ako podozrivých RUVZ 
alebo ošetrujúcim lekárom) ochorenia COVID-19 u študentov VŠ  

7 (z toho 5 v domácej izolácií) 

Celkový počet všetkých podozrivých prípadov (označených ako podozrivých RUVZ 
alebo ošetrujúcim lekárom) ochorenia COVID-19 u zamestnancov VŠ 

1  

 
UZNESENIE: 8.2/2021-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o aktuálnej situácii na STU v súvislosti s COVID-19. 
 
K BODU 3: Vnútorný systém manažérstva kvality - ústna informácia 

 
Docent Makýš informoval, že bolo zorganizované rokovanie s predsedom Rady VSK, prof. Murgašom, z ktorého vyplynuli nasledovné 
závery:     

 Pri posudzovaní HaI konaní sa ukázalo, že pracovné skupiny sú zaťažené, posudzovanie HaI konaní bude ukončené až do 
31.10.2021 a vzápätí schválené v Rade VSK. 

 Rada pripraví návrh na úpravu vnútorného predpisu č.  6/2021 Rada pre vnútorný systém zabezpečovania kvality na Slovenskej 
technickej univerzite v Bratislave 

o tým sa zjednoduší administratíva týkajúca sa menovanie pracovných skupín 
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o umožní sa, aby predsedovia pracovných skupín mohli byť aj odborníci z vonkajšieho prostredia, nie len členovia Rady 
VSK 

o k zmene predpisu sa musí vyjadriť AS STU (29.11.2021) a zmena musí byť schválená vo VR STU (13.12.2021) 
 Garanti ŠP budú vypracovávať (aj na základe návrhu niektorých fakúlt) samohodnotiace správy. Pripravuje sa vzor s 

predvyplnenými textami, aby táto práca nezaťažovala garantov. 
 Pre pracovné skupiny  je pripravená aj jednoduchšia správa na hodnotenie plnenia štandardov.        
 Podpora pre VSK v AIS: 

o uskutočnilo sa stretnutie používateľov AIS organizovaného vývojárom AIS a preverovala sa možnosť dokúpenia 
modulov a úpravy AIS 

o v súčasnosti sa pracuje na príprave zadania výrobcovi AIS pre zapracovanie VÚPCH a niektorých ďalších funkcionalít 
 
UZNESENIE: 8.3/2021-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie ústnu informáciu o stave vnútorného systému kvality na STU. 
 
K BODU 4:  Správa o činnosti Účelového zariadenia Študentské domovy a jedálne ÚZ ŠDaJ STU v Bratislave za I. polrok 

2021 
 
Materiál uviedol kvestor. Prizvaný: Ing. Hulík, riaditeľ ÚZ ŠDaJ STU. 
Riaditeľ ŠDaJ STU, Ing. Hulík, v krátkosti prezentoval úvodnú informáciu písomného materiálu, následne sa detailnejšie venoval 
ubytovaniu študentov. Konštatoval, že cena za ubytovanie sa pohybuje v priemere vo výške 80 EUR (bývalo to cca 75 - 77 EUR), avšak 
cena sa dostala do vyššej roviny z dôvodu zmenených podmienok bývania z hľadiska rekonštrukcie ŠD.  
Z dôvodu zhoršujúcej sa situácie v súvislosti s pandémiou v 1. polroku 2021 účelové zariadenie eviduje výpadok príjmov z ubytovania 
študentov vo výške 1 441 tis. EUR. 
Tiež uviedol, že jedálne boli takmer celý rok zatvorené - výpadok príjmov za stravné predstavuje sumu 388 tis. EUR. 
V rámci opráv a rekonštrukcií sa podarilo realizovať ukončovacie práce na ŠD Mladá Garda, Mladosť a Dobrovičova. Vyjadril 
presvedčenie, že STU ako jediná na Slovensku vyčerpala všetky finančné prostriedky v predstihu, čo považuje za veľký úspech. 
Podnikateľská činnosť bola taktiež obmedzená, bol zaznamenaný výrazný pokles v rovnakom období oproti roku 2019. 
Za hlavný cieľ naďalej považuje skvalitnenie bývania študentov. 
Záverom informoval aj o spotrebe energií, celková spotreba je v porovnaní s rokom 2019 výrazne nižšia, avšak ceny vzrástli, preto vo 
výsledku nebadať veľký rozdiel. 
 
Z diskusie: 
Rektor 

 zaujímal sa o počet ubytovaných študentov na ŠD - v materiáli je uvedená kapacita na 5 300 lôžok 
o Ing. Hulík uviedol, že t.č. je ubytovaných cca 2 700 študentov (za plnú cenu) a cca 1 000 študentov má uzatvorený 

dodatok (30%, tzn. za tretinu) 
 zaujímal sa o stav pridelených finančných prostriedkov za ušlý zisk (cca 1 400 tis. EUR) a účel ich využitia 

o  podľa Ing. Hulíka by mali byť uvedené zdroje využité na ďalšie opravy ŠD 
Po krátkej diskusii na uvedenú tému kvestor informoval, že predloží návrh na spôsob použitia pridelených finančných prostriedkov. 
 
Prorektorka Vitková, prorektor Bittera 

 zaujímali sa o príčinu nárastu spotreby tepla za 1. polrok, ak študenti neboli na internátoch 
o dôvodom je zvýšenie cien energií 
o dekan Šooš konštatoval, že o náraste spotreby tepla na viacerých súčastiach už diskusia na KR STU pred časom 

prebehla - pán kvestor dostal za  úlohu vypracovať analýzu. Výsledok analýzy však zatiaľ nie je k dispozícii.  
 
Dekan Šooš 

 upozornil na problém so zahraničnými študentmi: aj keď prídu neskôr, napr. v decembri, musia platiť za internát od začiatku (od 
septembra), čo je podľa jeho názoru nesprávne, najmä, ak sú na to objektívne príčiny. Je potrebné to riešiť na úrovni univerzity.  

o Ing. Hulík uviedol, že nedisponuje uvedenou informáciou, študenti podľa jeho vyjadrenia platia alikvotne čiastky odo 
dňa nástupu 

 uvedené bude riešené individuálne 
 poďakoval pánovi riaditeľovi a ocenil, že kvalita stravy v študentskej jedálni Strojár je na špičkovej úrovni 

 
UZNESENIE: 8.4/2021-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie Správu o činnosti Účelového zariadenia Študentské domovy a jedálne ÚZ ŠDaJ STU v Bratislave za  
I. polrok 2021.  
 
K BODU 5: Správa o činnosti Archívu STU za 1. polrok 2021 
 
Materiál stručne uviedol a prezentoval kvestor. 
V rámci krátkej diskusie rektor informoval, že Archív STU už aktuálne komunikuje s MV SR elektronicky (na základe plnej moci, kde PhDr. 
Boriková zastupuje rektora). Zároveň uviedol, že činnosť archívu považuje za veľmi zodpovednú. 
Záverom kvestor konštatoval, že bude potrebné nastaviť jednotný systém komunikácie a pravidlá archivovania dokumentov na STU. 
 
UZNESENIE: 8.5/2021-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie Správu o činnosti Archívu STU za 1. polrok 2021. 
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K BODU 6: Správa o činnosti ÚZ STU Gabčíkovo za 1. polrok 2021 
 
Materiál uviedol kvestor. Úvodom informoval prítomných, že aktuálne prebiehajú diskusie o predaji, resp. odkúpení nehnuteľností, 
dohoda však zatiaľ nenastala. Prizvaná: PhDr. Ševčíková, poverená riadením ÚZ Gabčíkovo. 
PhDr. Ševčíková detailne oboznámila prítomných o činnosti a rozhodujúcich aktivitách, ktoré boli predmetom podnikania ÚZ STU 
v Gabčíkove k 30.06.2021. Vzhľadom na veľkosť, rozsiahlosť a zlý technický stav areálu, bolo hlavným cieľom účelového zariadenia 
v prvom polroku 2021  udržať areál v prevádzkyschopnom stave pri minimálnom vynaložení nákladov.  Zavedenými opatreniami sa 
podarilo zabezpečiť plynulý chod prevádzky k spokojnosti ubytovaných, napriek narastajúcej konkurencii v oblasti poskytovania 
ubytovacích služieb v meste Gabčíkovo a okolia.  
 
Z diskusie: 
Predseda AS STU, prof. Peciar a prorektor Kopáčik  

 zaujímali sa o aktuálny stav predaja aj s ohľadom na skutočnosť, že ÚZ bolo realizované z FP projektov EŠF  
o  rektor uviedol, že s nehnuteľnosťami je možné voľne nakladať, keďže obdobie viazanosti na projekt skončilo 

 
Prorektorka Vitková 

 poďakovala pani riaditeľke za ochotu a prípravu ubytovania pre hostí konferencie, čo však bolo nakoniec bezpredmetné 
 
UZNESENIE: 8.6/2021-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie Správu o činnosti ÚZ STU Gabčíkovo za 1. polrok 2021. 
 
K BODU 7: Kontrola úloh 
 

 
UZNESENIE: 8.7/2021-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie stav plnenia úloh s termínom plnenia 25.10.2021.  
 
K BODU 8: Dekréty a ocenenia STU 
 
Materiál stručne uviedla a prezentovala prorektorka Vitková ako ucelený návrh podoby dekrétov a ocenení STU vrátane tubusov, obalov a 
kaziet. 
Informovala, že autorom dekrétov je Juraj Blaško, spoluautor loga STU, ako aj grafického manuálu z roku 2005 a ich neskoršieho  
redizajnu z roku 2012. Išlo primárne o snahu zjednotiť diplomy do jednotnej formy. Návrhy boli tiež prerokované a odsúhlasené s 
prorektorom Kopáčikom. Uviedla, že diplomy už nebudú dvojjazyčné, ale vydávané osobitne v slovenskom a anglickom jazyku vo formáte 
A4, s výnimkou diplomov Dr.h.c. a DrSc., ktoré sú v pôvodnom formáte, t.j. A3. Tubus a kazeta budú vyhotovené v zamatovom bordovom 
prevedení s výnimkou tých, ktoré sú ešte k dispozícii skladom. Časom však budú všetky formáty zjednotené nielen materiálom, ale aj 
farebne. 
 
Z diskusie: 
doc. Bittera 

 upozornil na formálnu chybu - na str. 3 má byť v dvoch prípadoch “po spotrebovaní” nie „potrebovaní“ 
o  pripomienka bola akceptovaná 

Dekan Gatial 
 taktiež upozornil na formálnu chybu v dokumente – dekrét pre docenta - v anglickej verzii je uvedené slovenské „rektor“, je 

potrebné opraviť na „Rector“ 
 
UZNESENIE: 8.8/2021-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo návrh dekrétov a ocenení STU s pripomienkami.  
 
K BODU 9: Aktuálna situácia v príprave účasti STU na veľtrhoch 2021/2022 
 
Materiál stručne uviedla a prezentovala prorektorka Vitková. 
Konštatovala, že oproti materiálu, ktorý bol predložený na ostatnom zasadnutí, nenastali veľké zmeny.  

Číslo úlohy Znenie úlohy Termín Zodpovedný Počet 
predĺžení 

Stav 
 

15.4.2/2021-V Vedenie STU žiada doplniť materiál 
„Použitie vlastných finančných 
prostriedkov STU na úhradu 
kapitálových výdavkov projektu 
ACCORD“ o zoznam všetkých žiadostí 
o platbu. 

asap kvestor  splnené 

15.14.1/2021-V Vedenie STU ukladá ukončiť rokovania 
ohľadom založenia inej právnickej osoby 
(European Nuclear Experimental 
Educational Platform), následne 
predložiť finálne znenie dokumentov 
vrátane štatútu a zriaďovacej listiny na 
zasadnutie Kolégia rektora STU. 

18.10.2021 
15.11.2021 

kvestor 1 predĺžené 
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Aktuálne sa v dňoch 12. - 15.10.2021 uskutočnil v BA veľtrh Gaudeamus. Podujatie navštívilo celkovo 7 024 návštevníkov (oproti 9 356 
v roku 2019). Účasť bola veľmi slušná. 
V obdobnom režime sa uskutoční aj veľtrh v Agrokomplexe, Nitra.  
Expozícia Gaudeamus Brno 2021 je pripravená spoločne v spolupráci s UK Bratislava (77m2). Prorektorka Vitková uviedla, že spoločná 
expozícia má zmysel, na základe prieskumu je záujem študentov o účasť vysoký. 
Veľtrh Proeduco KE - v prípade nezmenenej, t.j. nepriaznivej situácie sa účasť STU navrhuje zrušiť. 
 
Z diskusie: 
Rektor 

 zrušenie veľtrhu v KE nepovažuje za šťastné, uviedol, že ak to bude len trochu možné, je za jeho zachovanie 
 
doc. Bittera 

 zaujímal sa, nakoľko je vyčerpaný rozpočet určený na tieto účely 
o prorektorka Vitková uviedla, že v roku 2020 ušetrili cca 40 tis. EUR (práve z dôvodu neúčasti na veľtrhoch), finančné 

prostriedky však neboli presunuté do ďalšieho roku 
 pridelené finančné zdroje na rok 2021 boli vyčerpané, možnosti financovania sú aktuálne riešené s pánom 

kvestorom 
 
Rektor v závere uviedol, že uvedené aktivity vníma ako nevyhnutné a je potrebné nájsť finančné zdroje na ich realizáciu.   
 
UZNESENIE: 8.9/2021-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o aktuálnej situácii v príprave účasti STU na  veľtrhoch 2021/2022.  
 
K BODU 10: Memorandum o spolupráci STU s OZ AMAVET 
 
Materiál v krátkosti uviedol prorektor Kopáčik v súlade so strategickými cieľmi STU. 
Informoval, že iniciatíva vyšla zo strany OZ AVAMET. Podpísaním memoranda sa podľa jeho vyjadrenia otvára cesta k intenzívnejšej 
propagácii STU a jej fakúlt. Medzi odbornými garantmi aktivít OZ uvádza inštitúcie SAV, UK Bratislava, ŽU v Žiline, UPJŠ Košice a dve 
fakulty STU – SjF a FIIT, ktoré sa podieľajú na činnosti. Spolupráca ostatných partnerov (okrem 2 fakúlt STU) je podchytená 
inštitucionálne.  
 
Z diskusie: 
Dekan Šooš 

 podporil návrh a odporučil ho prijať, informoval, že SjF STU už cca 2 roky spolupracuje s OZ AMAVET na rôznych akciách, majú 
veľmi korektnú a dobrú spoluprácu 

 
UZNESENIE: 8.10/2021-KR 
Kolégium rektora STU súhlasí s uzavretím Memoranda o spolupráci medzi STU a OZ AVAMET. 
 
K BODU 11: Rôzne 
K BODU 11.01:  Použitie vlastných finančných prostriedkov STU na úhradu kapitálových výdavkov projektu ACCORD 

 
Materiál uviedol kvestor ako plnenie uznesenia č. 15.4.2/2021-V. 
Konštatoval, že dokument bol doplnený o požadované informácie – zoznam žiadostí o platbu. Aktuálny stav k 25.10.2021 je, že STU má 
neuhradenú sumu vo výške cca 2 200 tis. EUR, celková výška neuhradených finančných prostriedkov spolu s UK predstavuje sumu cca 6 
200 tis. EUR. 
 
UZNESENIE: 8.11.01/2021-KR 
Kolégium rektora STU súhlasí s použitím vlastných zdrojov STU na krytie kapitálových výdavkov projektu ACCORD v objeme  
neuhradených ŽoP uvedených v prílohe materiálu. 
 
 
V rámci bodu Rôzne: 
 
Rektor 

 zaujímal sa o stav riešenia stravných lístkov 
o kvestor informoval, že vedie intenzívnu diskusiu s tajomníkmi, výsledkom by mala byť jednotná smernica  

s účinnosťou od 1.1.2022 
o postup bude jednotný na všetkých fakultách v súlade s platnou legislatívou 

 informoval, že grantové agentúry budú prijímať požiadavky na granty len v prípade, že inštitúcia bude mať vypracovanú 
„Gender policy“ - dokument bude potrebné vypracovať a schváliť do konca roka 2021 

o ide o strategický rámec pre politiku rodovej rovnosti na STU, ktorý by mal obsahovať  
 právne východiská pre uplatňovanie a presadzovanie politiky rodovej rovnosti  
 konkretizáciu odporúčaní pre tvorbu nástrojov politiky rodovej rovnosti a  
 súčasný stav rodovej rovnosti – kvantitatívne dáta 

 úlohou boli poverení kvestor a E. Jevčáková 
 
Rektor informoval, že dňa 22.10.2021 bol zverejnený oznam o začatí pripomienkového konania „Zákona, ktorým sa mení a dopĺňa zákon 
č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a ktorým sa menia a dopĺňajú 
niektoré zákony“ s dátumom ukončenia MPK dňa 12.11.2021, následne otvoril diskusiu. 
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Na uvedenú tému sa viedla rozsiahla neformálna diskusia, z ktorej vyplynuli nasledovné závery: 
 vo všeobecnosti sa prítomní zhodli, že novela je ako celok v predloženom znení pre STU a jej akademickú obec neprijateľná 
 paralelne bol zverejnený návrh rozpočtu pre VŠ, ktorý s výhľadom ďalších 2 rokov drasticky kráti rozpočet 
 v prípade potreby bude zvolané mimoriadne zasadnutie AS STU 
 RVŠ vyhlásila, že zverejnená novela nekorešponduje s dohodami pracovnej skupiny a zástupcami MŠVVaŠ SR, v najbližších 

dňoch je avizované mimoriadne zasadnutie pléna Rady vysokých škôl SR 
 prof. Šoltés, v.z. dekana Kotuliaka, potvrdil, že novela, ktorá bola doručená ako oficiálny dokument zo strany ministra ŠVVaŠ SR 

absolútne nereflektuje dohodnuté kroky, je vnímaná ako podraz na akademické slobody 
 podľa vyjadrenia dekana Šooša komunikácia prebehla aj s predsedníčkou klubu dekanov, bolo navrhnuté, aby sa po všetkých 

líniách vytvoril konsolidovaný a jednotný postup, a aby sa k téme vyjadrili aj fakultné senáty 
 predsedníčka UOO STU, doc Ujhelyiová, podporila názor členov kolégia rektora, odporučila spojiť sily, UOO je ochotná podporiť 

všetky súvisiace kroky 
o v nadväznosti na uvedené informovala aj o pripravovanej výzve na účasť na protestnom zhromaždení dňa 27.10.2021, 

upozornila, že je snaha o zrušenie všetkých benefitov, ktoré zahŕňa vyššia kolektívna zmluva, požiadala o možnosť 
účasti zamestnancov na proteste bez postihu 

 prorektor Kopáčik upozornil, že legislatívne konanie je v procese, pre jeho zastavenie je potrebné predložiť zásadné 
pripomienky oficiálne (kvestor dodal, že pre vznesenie zásadnej pripomienky z pozície verejnosti je potrebných 500 podpisov)  

 
Záverom rektor konštatoval, že dňa 26.10.2021 sa uskutoční zasadnutie rozšíreného Prezídia Slovenskej rektorskej konferencie 
k aktuálnym otázkam, o výsledku bude následne prítomných informovať. Vyjadril presvedčenie, že je dostatok času zosumarizovať všetky 
pripomienky. Vyjadrenie fakultných grémií/senátov považuje za veľmi dobré riešenie a silný mandát pre rozhodnutie AS STU o finálnom 
riešení. 
 
UZNESENIE: 8.11.02/2021-KR 
Kolégium rektora STU sa na svojom zasadnutí zaoberalo návrhom „Zákona, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 131/2002 Z. z. o vysokých 
školách a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a ktorým sa menia a dopĺňajú niektoré zákony“ 
a konštatuje, že rezort v návrhu nezohľadňuje zásadné výhrady univerzít proti snahám obmedziť ich akademické slobody. 
UZNESENIE: 8.11.02.A/2021-KR 
Kolégium rektora STU ďalej konštatuje, že: 

1. návrh zákona v predloženom znení nezodpovedá obsahu ani výsledkom rokovaní pracovnej skupiny. 
2. návrh zákona je ako celok v predloženom znení pre STU a jej akademickú obec neakceptovateľný. 

UZNESENIE: 8.11.02.B/2021-KR 
Kolégium rektora STU odporúča stiahnuť novelu zákona o vysokých školách z legislatívneho procesu. 
 
 
Ďalej v rámci bodu Rôzne: 
 
prof. Šugár 

 informoval, že na MTF STU sa uskutočnilo podujatie pod názvom „Inovačný deň“ za účasti zástupcov 25 ambasád – uvedené 
považuje za veľký úspech nielen pre MTF, ale aj celú STU 

 prorektor Stanko navrhol zvážiť ponuku návštevy veľvyslancov na STU 
o postup dohodne kvestor v súčinnosti s tajomníkmi 

 
Prorektor Uherek 

 v súvislosti s ukončením svojho pôsobenia vo funkcii prorektora poďakoval za korektnú spoluprácu a poprial vedeniu veľa 
dobrých a múdrych rozhodnutí 

 
Prorektor Kopáčik 

 informoval o programe a scenári slávnostného zasadnutia Vedeckej rady STU pri príležitosti udelenia čestného titulu „Doctor 
honoris causa“ pánovi profesorovi Günterovi Blöschlovi 

o podujatie sa uskutoční v režime OTP, priebeh slávnosti bude v štandardnej forme, po jej ukončení sa však neuskutoční 
klasická recepcia, len podpisovanie knihy, fototermín a kolektívny prípitok, podujatie bude nahrávané 

 zaujímal sa o podrobnosti zverejnenej informácie k skúšobnej prevádzke nástroja Writefull pre Overleaf na korekciu textov 

 tiež v súvislosti s ukončením svojho pôsobenia vo funkcii prorektora poďakoval za spoluprácu, podľa jeho slov sa sám vníma ako 
človek, ktorý sa snaží v každej pozícii urobiť maximum a považuje za šťastie, že sa mohol o.i. podieľať na procese implementácie 
VSK na STU, vníma to ako šancu, ktorú mal možnosť zažiť 

 
Predseda AS STU, prof. Peciar 

 informoval o programe a podmienkach zasadnutia AS STU, ktorý bude v režime „základ“, dohľad nad zasadnutím prevzal p. 
Chabroň, vedúci ÚPaKR STU 

 zdôraznil, že v prípade potreby bude AS STU zasadať aj mimoriadne 
 
Prorektorka Vitková 

 informovala, že bola ukončená medzinárodná architektonická študentská súťaž Inspireli Award, prvenstvo získala študentka SvF 
STU, témou súťaže bol Campus STU v Bratislave - Inovačné centrum STU v Bratislave, transformácia vnútorného bloku 

o informácia je zverejnená na webovej stránke STU Víťazstvo v medzinárodnej súťaži Inspireli Award patrí študentke 
SvF STU - Slovenská technická univerzita v Bratislave (STU) (stuba.sk) 

 informovala o vstupe STU do združenia CESAER (od 1.1.2022), čo spolu s pánom rektorom považujú po dvojročnej snahe za 
veľký úspech 

https://www.stuba.sk/sk/diani-na-stu/prehlad-aktualit/vitazstvo-v-medzinarodnej-sutazi-inspireli-award-patri-studentke-svf-stu.html?page_id=14536
https://www.stuba.sk/sk/diani-na-stu/prehlad-aktualit/vitazstvo-v-medzinarodnej-sutazi-inspireli-award-patri-studentke-svf-stu.html?page_id=14536


 

Zápis č. 8/2021 – KR STU zo dňa 25.10.2021   6 /  6    

 

6 
6 

Prorektor Bittera 
 informoval, že sa blíži oceňovanie „Študent roka“, očakáva sa nominácia cca 40 študentov. Zaujímal sa, v akej forme sa odporúča 

podujatie organizovať. 
o forma bude dohodnutá individuálne podľa aktuálnej situácie 

 
V závere rektor poďakoval prítomným za aktívnu účasť na rokovaní a ukončil 8. zasadnutie Kolégia rektora STU.  
 
 
Plánované termíny najbližších zasadnutí: 
 

November 
15.11.2021 

V STU 09:00  

 PAS STU 14:00  

 
29.11.2021 

KR SU 09:00  
 AS STU 14:00  

 
 
Zapísala: 26.10.2021       Zápisnicu overil: 27.10.2021 
Erika Jevčáková, BSBA , v. r.       prof. Ing. Alojz Kopáčik, v. r. 


